



港大同學會小學家長教師會  
2019-2020 年度週年會員大會  
「第九屆常務委員會家長委員」選舉  
暨  
《家長學堂》

各位家長教師會會員：

誠邀出席家教會週年大會暨《家長學堂》

現特函通知 閣下有關本會2019-2020年度週年會員大會暨《家長學堂》之詳情如下：

日期：2020年10月30日（星期五）

時間：晚上7時至9時30分（《家長學堂》大約在7時30分舉行）

（簽到時間由晚上6時30分開始，出席人數達到大會法定人數後週年大會將正式舉行。務請預留時間盡早登記入座。）

地點：港大同學會小學四樓禮堂

議程：

1. 通過 2019-2020年度週年會員大會議程
2. 通過 2018-2019年度週年會員大會會議記錄\*
3. 第九屆（2020-2022年度）常務委員會普通委員選舉
4. 名譽顧問黃桂玲校長致辭
5. 2019-2020年度會務報告\*
6. 2019-2020年度財務報告\*
7. 通過 2019-2020年度會務報告及財務報告
8. 感謝 2019-2020年度名譽核數師、義務法律顧問及家長義工
9. 委任 2020-2021年度名譽核數師及名譽法律顧問
10. 其他事項

\* 有關 2018-2019年度週年會員大會會議記錄、2019-2020年度會務報告、2019-2020年度財務報告，請於 2020年10月23日或以後在本會網頁[www.hkugapspta.hk](http://www.hkugapspta.hk)查閱。

《家長學堂》在週年會員大會完結後隨即舉行，詳情請參閱《家長學堂》通告。請各會員在 2020年10月14日（星期三）或以前回覆以下電子表格，以便安排。

<https://forms.gle/UsvCQYTgjk63FN8J9>

港大同學會小學家長教師會  
主席 黎嘉茵 敬約  
2020年10月8日



**HKUGA Primary School Parent-Teacher Association  
2019-2020 Annual General Meeting  
Election of the 9<sup>th</sup> PTA Standing Committee  
And  
Parent Academy**

8<sup>th</sup> October 2020

Dear PTA members,

**Invitation to PTA Annual General Meeting and Parent Academy on 30<sup>th</sup> October 2020**

You are cordially invited to attend PTA 2019-2020 Annual General Meeting and Parent Academy to be held on 30<sup>th</sup> October 2020, details as follows:

Date: 30<sup>th</sup> October 2020 (Friday)

Time: 7:00p.m. to 9:30p.m. (Parent Academy will be held at around 7:30pm)

(Registration will start from 6:30p.m. and AGM will be held upon the present of a quorum)

Venue: School Hall, 4/F, HKUGA Primary School

**Agenda:**

1. Adopt the Agenda of 2019-2020 AGM
2. Adopt the Meeting Minutes of 2018-2019 AGM \*
3. Election of the 9<sup>th</sup> PTA Standing Committee (Year 2020-2022)
4. Opening Speech by Honorary Advisor, Principal Wong
5. Present the 2019-2020 Annual Report \*
6. Present the 2019-2020 Financial Report \*
7. Adopt the 2019-2020 Annual Report and the 2019-2020 Financial Report
8. Vote of thanks to 2019-2020 Honorary Auditor, Honorary Legal Advisor and Parent Volunteers
9. Appoint 2020-2021 Honorary Auditor and Honorary Legal Advisor
10. AOB

\* The Meeting Minutes of 2018-2019 AGM, 2019-2020 Annual Report and 2019-2020 Financial Report will be posted on PTA Website [www.hkugapspta.hk](http://www.hkugapspta.hk) on or after 23<sup>rd</sup> October 2020.

Parent Academy will be held right after the PTA Annual General Meeting, please refer to the notice of Parent Academy for details.

RSVP **on or before 14<sup>th</sup> October 2020** by filling below electronic form.

<https://forms.gle/UsvCQYTgjk63FN8J9>

Yours sincerely,

Jennifer Lai  
Chairperson  
HKUGA Primary School Parent-Teacher Association